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ابتدا ضمن رعایت ادب و عذرخواهی از عموم 
مخاطبان بابت استفاده از واژه دیمی، واقعیت 
این است که برخورد و عملکرد آقای رییس 
هیات مدیره و مدیرعامل خانه مطبوعات 
استان البرز ، راهی جز این برای من که یکی 
از اعضا و فعالان رسانه ای استان هستم باقی 
نگذاشت، لذا اطمینان دارم اگر فقط واکنش 
امروز او را بازگو کنم، بی تردید در این زمینه 

به اتفاق نظر خواهیم رسید.
راستش امروز در تحریریه روزنامه مثل هر 
روز همراه با همکاران مشغول کار بودیم که 
خبری به نقل از رییس هیات مدیره خانه 
عضویت  سلب  بر  مبنی  البرز  مطبوعات 
سه عضو از هفت عضو هیات مدیره خانه 

مطبوعات استان منتشر شد.
زبان مهدی جعفری  از  این خبر  ادامه  در 
اضافه شده بود: نامه بازرس خانه مطبوعات 
لغو  سبب  عضو  دو  غیبت  مورد  در  البرز 
عضویت آنها شده و نفر سوم هم به خاطر 
پاسخ ندادن به 11 سوال بعد از گذشت مدت 
قانونی، در غالب ) قالب( تذکر، اخطار و ابلاغ، 
لغو عضویت شد، به همین سادگی و د ی م 
ی... ضمن اینکه او حتی از اعضای علی البدل 
این خانه برای جایگزینی این سه عضو دعوت 

) شما بخوانید نصب( به عمل می آورد.
حالا چرا به همین سادگی و د ی م ی، چون 
در فاصله کوتاهی بعد از انتشار این خبر، 
معاون مطبوعاتی اداره کل فرهنگ و ارشاد 
ذکر  و  متقن  دلایل  برشمردن  با  اسلامی 
چندین بند، ماده و تبصره قانونی مستند 
بر اساسنامه خانه مطبوعات، تصمیم برخی 
اعضای هیات مدیره خانه مطبوعات البرز در 
مورد لغو عضویت این سه عضو هیات مدیره 

را فاقد وجاهت قانونی دانست.
حسین جعفری با استناد دوباره به اساسنامه 
تاکید کرد: اعضای هیات  خانه مطبوعات 
مدیره باید با تذکر »کتبی« به عضو متخلف 
ضمن  شود،  انجام  بازرسان  توسط  آن هم 
اینکه تصمیم گیری درباره عزل یا استعفای 
برخی اعضای هیات مدیره نیز در مجمع 
عمومی فوق العاده مورد رسیدگی قرار گیرد.

بنابراین، دستور رئیس خانه مطبوعات البرز 
یا همان طیف چهار عضوی هیات مدیره 
این خانه، برای عزل سه عضو دیگر هیات 
مدیره، بیش از ساعتی دوام نیافت، لیکن 
این دستور شتابزده و حیرت آور در کنار 
اعلام غیرقانونی بودن آن توسط یک مقام 
موثق، بیانگر حواشی پشت پرده ای بود که 
اغلب اهالی رسانه می دانند که یکی از لذت 
های شیرین حرفه ما، کشف سرنخ و رمز و 
رازهای اینگونه حواشی است، بخصوص که 

قضیه مربوط به خانه خودمان بود.
علی ایحال، با اندکی پرس و جو، خیلی زود 
متوجه شدیم که این پیش دستی یا به قولی 
فرار به جلو رییس خانه مطبوعات البرز از 
آنجا ناشی می شود که گویا به آقای رییس 
لاپورت داده اند، چه نشستی که برخی از 
اعضا یعنی همان سه عضو هیات مدیره با 
جلب نظر، تایید و امضای بیش از یک سوم 
قصد  استان،  مطبوعات  خانه  اعضای  کل 
تشکیل جلسه فوق العاده مجمع عمومی 

را دارند.
فرهنگ  اداره کل  مطبوعاتی  معاون  البته 
البرز در مورد درخواست  ارشاد اسلامی  و 
استان  مطبوعات  خانه  عضو  از 80  بیش 
برای برگزاری مجمع عمومی فوق العاده نیز 

اظهار نظر کرده و گفته است تاکنون نامه 
ای به این اداره کل واصل نشده است، اما در 
صورت وصول چنین نامه ای، با رعایت دقیق 
چهارچوب قانونی و ضوابط تصریح شده در 
اساسنامه، نسبت به تشکیل مجمع عمومی 

اقدام خواهد شد.
این بود که شصتمان خبردار شد که علت 
واکنش اولیه رییس خانه مطبوعات البرز در 
مورد عزل غیرقانونی و شتابزده آن سه عضو 
هیات مدیره از چه قرار است، به گمانم شما 
عزیزان نیز متوجه ماجرا و رمز گشایی از آن 
شده اید، حال با چند پرسش ساده این مقال 

به پایان می برم.
اول اینکه، اساسا چرا باید آقای رییس نسبت 
به وجود چنین نامه و درخواستی از سوی 
بیش از یک سوم کل اعضای خانه مطبوعات 
البرز که قطعیت آن دستکم به گفته یک 
مقام موثق هنوز ثابت نشده است، چنین 
واکنشی از خود نشان دهد که گویی گناه 

کبیره یا جنایت جنگی رخ داده است!
دوم، مگر موسسان و نویسندگان اساسنامه 
خانه مطبوعات، چنین اصول و چهارچوب 
قانونی و لازم الااجرایی را جهت شفافیت 
از  مختلف  های  زمینه  در  بیشتر  هرچه 
مسایل مالی گرفته تا اخلاقی و ... را برای 
چنین موقعیت ها پیش بینی و بر آنها صحه 
نگذاشته اند؟ تا از هرگونه تخلف احتمالی 

پیشگیری شود!

همین  های  تبصره  و  ماده  طبق  سوم، 
اساسنامه، مگر هیات مدیره موظف نیست 
که دعوت به برگزاری جلسات اعضای هیات 
مدیره را حداقل 24 ساعت قبل آن هم به 
صورت کتبی به اطلاع اعضا برساند؟ بنابراین 
با توجه به اینکه جلسات الزامی هیات مدیره 
خانه مطبوعات فقط ماهی یک بار برگزار می 
شود، آیا ادعای غیبت و بلافاصله صدور دستور 
غیرقانونی عزل سه عضو را نمی توان محملی 

برای غرض ورزی و اهداف دیگر تلقی کرد؟
چهار، مگه نه این است که ما اهالی رسانه 
همواره از زبان مسوولان مختلف بر شفافیت 
و پرهیز از هرگونه پرده پوشی تاکید و توصیه 
نمی کنیم؟ حال چه شده است که در قبال 
تقاضای طبیعی و قانونی عده ای از همکاران 
عضو خانه مطبوعات البرز، رییس این خانه 
این چنین واکنش تند، غیرمتعارف و حیرت 

انگیزی از خود نشان می دهد.
اینکه مثال معروفی است که  پنج و آخر 
هرچه بکاری، همان را درو خواهی کرد، لذا 
وقتی داستان خط و خط کشی و مسایل 
پشت پرده از جمله تقسیم بندی سه عضو 
یا چهار عضو را وارد گفتمان خانه مطبوعات 
البرز می کنید، اکنون نه تنها نباید وحشت 
کنید، بلکه برای اثبات حقانیت و جایگاه 
خود، باید به پیشواز تشکیل مجمع عمومی 
بروید! چه اینکه آن را که حساب پاک است 

از محاسبه چه باک است.

سلطانی فر:  امیدوارم که تیم ملی ایران
پس از 44 سال قهرمان آسیا شود

به گزارش دنیای هوادار مسعود سلطانی فر در مراسم افتتاح پارک 
آبی پرشین فردیس صحبت هایی را عنوان کرد که به شرح زیر 
است:»افتتاح یک مکان ورزشی موجبات سلامت جسم و روح 
انسان ها را فراهم  و اوقات فراغت هزاران مردم این استان و منطقه 

را هم پر خواهد کرد. 
با وجود تنگناهای اقتصادی که از سوی دشمنان ایران اسلامی 
تحمیل شده ، مردم و مسئولین با همگرایی خوبی مسیر رشد، 
توسعه و سازندگی را با قوت و قدرت ادامه می دهند. ورود بخش 
خصوصی در ورزش از لحاظ مادی و معنوی ارزشمند است چرا 
که در بعد مادی بخش خصوصی با حساب و کتاب منطقی  ارزیابی 
دقیق نسبت به شرایط اقتصادی ورود می کند از طرفی در بعد 
معنوی هم ورزش موثرترین و ارزان ترین ابزار برای شادی و شعف 

مردم است.
اگر بخواهیم اتفاقی را رقم بزنیم که ارتقا وحدت و غرور ملی را 
بوجود آورد هیچ ابزاری ارزان تر از ورزش وجود ندارد و همگان 
به وضوح دیدند که در رقابت های جام جهانی 2018 فوتبال که 
در گروه مرگ قرار گرفتیم با پیروزی بر مراکش مردم فارغ از هر 
حزب و گروهی با وحدت ملی به شور و شعف رسیدند و احساس 

غرور داشتند.
سال 97 را سال پر رویداد ورزش قهرمانی ایران بوده است ؛در 
رقابت های جام جهانی فوتبال که در گروه مرگ قرار گرفته بودیم 
و خیلی ها پیش بینی کردند کیسه گل می شویم بازی های 
درخشان و نتایج تاریخی را رقم زدیم و بهترین عملکرد ایران در 
پنج دوره حضورش در جام جهانی به دست آمد ، سپس در بازی 
های آسیایی 2018  با 62 مدال بیشترین تعداد مدال را در تاریخ 
این بازی ها پس از انقلاب اسلامی از آن خود کردیم و در بازی 
های پاراآسیایی هم با نتایج درخشان بر خلاف دو دوره قبلی که 
در جایگاه چهارم قرار می گرفتیم در مکان سوم ایستادیم و بازی 
های المپیک جوانان هم با کسب 7 مدال طلا و قرار گرفتن در 
جایگاه هفتم با صعود 17 پله ای نسبت به دور قبل مواجه شدیم 

که افتخارات بزرگی محسوب می شود.
امیدواریم پرسپولیس با گذشتن از سد السد قطر بتواند گام بلندی 
را برای قهرمانی یک تیم باشگاهی که سالهاست مردم ایران منتظر 

آن هستند، بردارند.
در ادامه رویدادهای مهم پیش روی ورزش ایران ، تیم ملی فوتبال 
کشورمان با قدرت و حمایت و پشتیبانی وزارت ورزش و جوانان 
و فدراسیون فوتبال همچنین اراده قوی مردم ایران و با یک کادر 
فنی خوب در جام ملت های آسیا حضور پیدا می کند تا  انشاالله 
این رویداد مهم را که مردم  از 44 سال قهرمانی  بعد  بتوانیم 

منتظرش هستند بدست آوریم.«

خبر

این یک موفقیت بزرگ ورزشی
برای ما و فوتبال ایران است

برانکو: می خواهیم قهرمان آسیا
و جهان باشیم

برانکو در بخش اول صحبت های خود درباره دیدار پرسپولیس 
و السد گفت:»خوشحالم که خبرنگاران زیادی در نشست خبری 
حضور دارند و به شما خوش آمد می گویم. ما بهترین روزهای 
زندگی خود با پرسپولیس را داریم و خوشحال و مفتخر هستیم 
که برای دومین سال پیاپی در نیمه نهایی لیگ قهرمانان به مصاف 
السد می رویم. در گروهی نیز با السد قطر بازی کردیم و این یک 
دلیل مهم است که نشان می دهد گروه ما تا چه اندازه سخت و 

جدی بوده است.«
وی ادامه داد:»این یک موفقیت بزرگ ورزشی برای ما، باشگاه و 
فوتبال ایران است. برای فردا انتظار یک نمایش زیبای ورزشی و 
یک خوشحالی ورزشی و استادیوم پر از جمعیت را داریم. شما 
می دانید که حضور هواداران برای ما چقدر مهم است. هواداران 
در بردها و شکست ها همراه ما هستند و از همه برای ما مهم تر 
هستند. طبیعی است که همه کارها و تمرینات، برای هواداران 

است.«
وی درباره السد بیان کرد:»ما یک امتیاز نسبت به حریف در بازی 
رفت داریم اما این تنها یک معنا دارد و آن امتیاز روحی و روانی 
است ولی ما 90 دقیقه پیش رو داریم. السد تیم بسیار خوب و 
قوی است که 2-3 سال بازیکنان آن در کنار هم هستند. آنها با 
جذب گابی تقویت شدند و 8 ملی پوش قطری و بونجاح ملی 
پوش الجزایری را دارند. دو بازیکن بین المللی مانند ژاوی و گابی 
نیز در این تیم حضور دارند. بازی السد و استقلال در اینجا را به 
خاطر داریم و می دانیم که استقلال را شکست دادند و بنابراین ما 
نیز بازی سختی پیش رو داریم. ما در قطر نشان دادیم که قدرت، 
دانش و تجربه در کنار توانایی داریم و فردا نیز همه بازیکنان باید 
عالی ظاهر شوند تا به فینال برویم. به بازیکنانم اعتماد کامل دارم 
و از همه مهم تر این است که بازیکنان همگی سلامت هستند. 
امید عالیشاه البته مشکلات جزئی دارد. ماهینی اکنون در اتاق 
عمل است تا رباط صلیبی خود را جراحی کند و از همینجا برای 

او آرزوی سلامتی و موفقیت داریم.«
از  کرد:»العین 8 گل  بیان  ادامه صحبت های خود  در  برانکو 
الدوحیل دریافت کرد و ما این تیم را حذف کردیم. به این نتیجه 
و بازیکنانم افتخار می کنم اما می دانم چه واکنشی پیش روی ما 
است. ما می خواهیم امروز لذت ببریم و به کار خود افتخار کنیم. 
می خواهیم هواداران و خانواده خود را خوشحال کنیم و طبیعی 
است که السد همین بلند پروازی را دارد. می خواهیم در فینال 

بازی کنیم و دوست داریم قهرمان آسیا و جهان باشیم.«

خبر

عزل و نصب های دیمی رییس خانه مطبوعات البرز

وقتی مدیران از تشکیل 
مجمع عمومی وحشت دارند

»دنیای هوادار« به یاد روح قلم
 زنده یاد ناصر احمدپور 

منتشر می شود

روزنامه اقتصادی - ورزشی
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پیمان بضاعتی پور از تخلفات واگذاری 
فضاهای تبلیغاتی شهری پرده برداشت

ماجرای دستور غیرقانونی
# شهردار_  ترکاشوند

برای ترک  تشریفات

روتیتر

یک نبض  | یک ملت |  یک پرسپولیس
جشن 80 میلیونی با تحقق یک رویا

ارائه مشاوره در خصوص راهکارهای سازمانی شبکه
تامین تجهیزات مختلف شبکه
طراحی شبکه و دیتاسنتر مطابق با استانداردهای بین المللی

ارائه خدمات اینترنت پر سرعت به صورت ارائه 
خدمات پهنای باند wireless و خدمات تکمیلی آن

اینترنت
فقط

شماره تماس:    ۷۴۴۹۶ ۰۲۱    -    ۳۵۶۹ ۰۲۶

این یک موفقیت بزرگ ورزشی برای ما و فوتبال ایران است
برانکو: می خواهیم قهرمان
آسیا و جهان باشیم

پرسپولیس دست به عصا
یا دست به شمشیر!

۳

برای رسیدن به فینال تمام تلاش مان را می کنیم 
ژاوی: هیچ تضمینی برای برد ما

برابر پرسپولیس وجود ندارد

تئاتر  رویاها  میزبان
کلاسیک  اروپایی

22:30
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خبر
مدیر حج و زیارت البرز گفت که 35 هزار و 534 ویزا تا شامگاه یکشنبه برای زائران اربعین در این استان صادر شد.

عباس دمیرچی افزود: تاکنون حدود 45 هزار البرزی در سامانه سماح نام نویسی کرده اند.
مدیر حج و زیارت البرز اظهار داشت: نام نویسی برای دریافت ویزا توسط نمایندگی کنسولگری عراق مستقر در این 

استان انجام می شود. 

بیش از 35 هزار زائر البرزی اربعین ویزا دریافت کردند

گفت:  البرز  استان  در  دولت  عالی  نماینده 
همواره به تصمیمات شورای اسلامی شهر 
به عنوان یک نهاد دموکراسی احترام گذاشته 

و از انتخاب آنها حمایت کرده ام.
رییس شورای اسلامی شهر و شهردار منتخب 
کلانشهر کرج با حضور در دفتر استاندار البرز 

با وی دیدار و گفت و گو داشتند.
محمدعلی نجفی در این دیدار با بیان اینکه 
کلانشهر کرج از اهمیت بالایی در استان و 
کشور برخوردار است، افزود: جای خرسندی 
دارد که شورای اسلامی شهر برای انتخاب 
مردم  چراکه  رسیدند  اجماع  به  شهردار 
انتظار  و  بودند  نگران  برای سرنوشت شهر 
داشتند که تکلیف مدیریت آن در اسرع وقت 

مشخص شود.

شورای  تصمیمات  به  همواره  داد:  ادامه  وی 
اسلامی شهر به عنوان یک نهاد دموکراسی 
احترام گذاشته و از انتخاب آنها حمایت کرده ام.

با  نیز  دولت  اینکه  بیان  با  البرز  استاندار 
اشراف به اهمیت کرج، نگاه مثبتی به حل 
باید  گفت:  دارد،  کلانشهر  این  مشکلات 
رشد  راستای  در  هدفمند  و  محور  برنامه 
و توسعه شهر کرج و به ویژه ارتقا خدمات 

حمل و نقل اقدام کرد.
و  هوشمند  بسیار  کرج  مردم  افزود:  وی 
منسجم هستند و با درک صحیحی از مسائل 
به خوبی  را  رسانی  خدمات  کیفیت  جاری، 

مدنظر داشته و روند امور را دنبال می کنند.
رییس شورای اسلامی شهر کرج نیز در این 
دیدار ضمن قدردانی از حمایت های استاندار 

البرز از این شورا با بیان اینکه باید امید را 
در شهر تزریق کنیم، اظهار داشت: شورای 
اسلامی شهر می تواند در سایه تعامل و هم 
افزایی بهترین خدمات را به مردم ارائه دهند.

عباس زارع گفت: اکنون تمامی اعضای شورا 
با همراهی و همدلی درصدد تحقق اهداف و 
برنامه های توسعه همه جانبه کلانشهر کرج 

هستند.
شهردار کرج نیز در ادامه با بیان اینکه برنامه 

مطالعات  افزود:  کرد،  خواهیم  عمل  محور 
خوبی صورت گرفته و با احصا نقاط ضعف و 
قدرت کرج به دنبال تحقق طرح ها و برنامه 

ها هستیم.
هدف  کرد:  اضافه  زاده  کمالی  اصغر  علی 
شهرداری و شورای اسلامی شهر کرج ارائه 
بهترین خدمات به مردم این کلانشهر است 
و در این راستا با گام هایی استوار و در سایه 

تعامل با مجموعه استان حرکت می کنیم.

استاندار البرز در نشست با شهردار منتخب و رئیس شورای 
پنجم مطرح کرد

همواره به  تصمیمات شورای 
اسلامی شهر احترام گذاشته ام

وقتی فرماندار نظرآباد برای نظارت بر بازار 
شخصا دست به کار می شود

ای کاش همه مدیران الگو بگیرند!
توحید وانشانی - این روزها که وضعیت اقتصادی کشور مشکلات 
بسیاری را برای تولیدکنندگان، عرضه کنندگان و مصرف کنندگان 
به وجود آورده است، اقدامات یک مدیر شرایط را به گونه ای پیش 
برده است که ما را مجبور کند چند سطری را برای تقدیر از وی به 
نگارش درآوریم. شاید الگویی باشد برای دیگر مدیران و مسئولان 

که مردم این روزها از تر و خشک آنها گلایه دارند.
مشکل از آنجا آغاز می شود که نوسان لحظه ای در قیمت ها 
را می توان مهم ترین عامل نگرانی و ناراحتی مردم دانست. 
جایی که بنا به شرایط لغزنده اقتصادی بسیاری از اقلام که به 
بازارهای جهانی متکی هستند، مدام در تلاطم بوده و آسایش 
را از مردم گرفته اند. اما واقعا مشکل بازار ما اینجاست؟ اگر 
بخواهیم به این پرسش پاسخی بدهیم، جواب خیر است! پس 

مشکل کجاست؟
به اعتقاد نگارنده بسیاری از مشکلات اقتصادی این روزهای ما 
نشات گرفته از خود ماست! مایی که در میان مان افرادی سود 
جو و منفعت طلب وجود دارد که می خواهند از هر آب گلال 
آلودی برای خود ماهی بگیرند. مایی که با احتکار، قاچاق، کم 
فروشی و گران فروشی و.. سعی داریم پولی از جیب مردم به جیب 
خود بزنیم! اینکه این رفتار های زشت و زالو صفتانه از کجا و به 
چه شکل در فرهنگ و شخصیت های ما شکل گرفته است در 
صلاحیت نگارنده نیست اما همین را بدانیم که خیلی مشکلات از 

ماست که بر ماست.
در این شرایط است که جایگاه مدیران دولتی و حکومتی و دستگاه 
های نظارتی بر بازار باید خود را نشان دهد و اجازه زیر پا گذاشن 

حق مردم توسط گروهی سوء استفاده گر را به کسی ندهد! 
با دیدن چند خبر در فضای مجازی راستش کمی ذوق زده شدم! 
محتوای خبر این است:» فرماندار شهرستان نظرآباد با بازدیدهای 
سرزده گاه و بی گاه از فروشگاه های مواد غذایی، نانوایی ها و.. 
شخصا دست به کار شده و هرکجا تخلفی می بیند، مدیران 
مربوطه را احضار و پرونده تخلف جهت برخورد قانونی همان 

لحظه تشکیل می شود«!
حتی اگر از نگاه آدم های بدبین این اقدامات آقای فرماندار را 
نمایشی بدانیم، باز هم قابل تقدیر است! چراکه در این روزها 
بازار نیازمند نظارت چند برابری بوده و اگر این عزم در بین 
همه مدیران وجود داشته باشد و هر مدیری نظارت مستقیم 
و سرکشی را بخشی از وظایف خود بدانند قطعا آن گروه سوء 
استفاده کننده دیگر به خود اجازه تأمین منافع خود از جیب 

مردم را نمی دهند.
ای کاش اقدامات آقای پالیزگیر الگویی باشد برای همه مدیران!

یادداشت

آگهی مزایده عمومی دو مرحله ای - )نوبت اول( 
به استناد ماده ۶۳ آیین نامه مالی و معاملاتی دانشگاه های علوم پزشکی 

نام سازمان: دانشگاه علوم پزشکی و خدمات بهداشتی درمانی البرز
موضوع: واگذاری داروخانه بیمارستان های امام جعفر صادق )ع(، امام حسن مجتبی )ع(، دکتر علی شریعتی

محل دریافت اوراق: دبیرخانه مرکزی دانشگاه )طبقه همکف(
مهلت دریافت اوراق: به مدت 8 روز از تاریخ 97/08/05  لغایت 97/08/12

مهلت قبول پیشنهادات )تحویل پاکات(: به مدت 16 روز از تاریخ 97/08/13 لغایت 97/08/27
سپرده شرکت در مزایده می بایست به صورت ضمانتنامه بانکی بنام دانشگاه علوم پزشکی و خدمات بهداشتی درمانی 
البرز با اعتبار سه ماه یا معادل ریالی برگه تاییده امور مالی مبنی بر بلوکه نمودن مطالبات آن شرکت در دانشگاه )شناسه 
ملی دانشگاه: 14000211491، کد اقتصادی دانشگاه: 411371715837، کد پستی: 3149779453، شماره شبا حساب 

دانشگاه: IR960120020000004424578069 ( به شرح ذیل تهیه گردد:
1 - سپرده شرکت در مزایده بیمارستان امام جعفر صادق )ع( به مبلغ 312/000/000 ریال

2 - سپرده شرکت در مزایده بیمارستان امام حسن مجتبی )ع( به مبلغ 180/000/000 ریال
3 - سپرده شرکت در مزایده بیمارستان دکتر علی شریعتی به مبلغ 300/000/000 ریال

توضیح اینکه به جز موارد فوق هیچ مدرک دیگری قابل قبول نمی باشد.
محل تحویل پاکات مزایده دبیرخانه حراست دانشگاه )طبقه اول( می باشد.

تذکر1: جهت دریافت اوراق مزایده، ارائه فیش واریزی به مبلغ 200/000 ریال به حساب جاری 218126426  نزد بانک 
رفاه شعبه بهار کرج کد شعبه 972 به نام دانشگاه علوم پزشکی البرز و معرفی نامه شرکت الزامی می باشد.

تذکر: در صورت دریافت تذکر یا اخطار کتبی بابت طرف قرارداد بودن با دانشگاه و واحدهای تابعه آن، متقاضی حق 
شرکت در مزایده را نخواهد داشت.

پرداخت هزینه چاپ آگهی ها به عهده برنده مزایده می باشد.
کارفرما در رد یا قبول یک یا کلیه پیشنهادات مجاز و مختار می باشد.

نشانی سازمان: بلوار طالقانی شمالی - بالاتر از میدان طالقانی - شهرک اداری - ساختمان مرکزی
ساعت کاری دانشگاه از روز شنبه تا چهارشنبه، ساعت 8 لغایت 16 می باشد.

شماره تماس: 32563369 - 026
شناسه آگهی 274139 - شناسه چاپ 298860 

آگهی اخطار ماده ۸۷ )وقت رسیدگی(    
شماره پرونده:139604001015002725/1 )شماره بایگانی پرونده 9602726/5(

خانم رقیه عباسی )مادر متوفی ( احدی از ورثه مرحوم محمد کاوسی تکاب فرزند مهدی به نشانی کرج جاده ملارد خیابان پیک کوچه نسترن پلاک 385 
نظر به اینکه در اجرای مفاد ماده 74 آئین نامه اجرا حسب درخواست خانم منصوره یحیائی بستانکار مطالبات مرحوم نامبرده نزد شرکت ملی نفتکش و شرکت بیمه البرز بازداشت شده 
است حسب اعلام شرکت نفت کش 1650دلار که متعاقبا به نرخ رسمی محاسبه ووصول خواهد شد و مبلغ 757/242/388 ریال و از شرکت بیمه البرز مبلغ 1/000/000/000ریال 
به حساب این اداره واریز شده است در صورتیکه رد ترکه نموده اید مراتب مستندا ظرف یک هفته از تاریخ انتشار این آگهی به اداره پنجم اجرای اسنادرسمی تهران اعلام نمایند در 
غیر این صورت که پس از کسر حقوق دولتی متعلقه به بستانکار پرداخت خواهد لذا طبق ماده 87 آئین نامه اجرای مراتب بشما اخطار میشود ضمنا هر گونه نقل انتقالی از طرف شما 

نسبت بمورد بازداشت ممنوع است و ترتیب اثر داده نمی شود.  97/16526/ف
رئیس اداره پنجم اجرای اسناد رسمی تهران - بایرام علی علینژاد

مدیر اجرا اداره پنجم اجرای اسناد رسمی تهران - بایرام علی علینژاد

رونوشت آگهی حصر وراثت
آقای میررزاق شیخ الاسلامی دارای شناسنامه شماره 18 به شرح دادخواست به 
کلاسه 97/1109/8 از این شورا درخواست گواهی حصر وراثت نموده و چنین 
توضیح داده که شادروان میرکریم شیخ الاسلامی بشناسنامه شماره 5 در تاریخ 
1397/6/28 اقامتگاه دائمی خود بدرود زندگی گفته، ورثه حین الفوت آن مرحوم 

منحصر است به:
1 - میررزاق شیخ الاسلامی متولد 1342 ش ش 18 فرزند میرکریم پسر متوفی

2 - فرحناز شیخ الاسلامی متولد 1338 ش ش 4636 فرزند میرکریم دختر متوفی
3 - فریبا شیخ الاسلامی متولد 1347 ش ش 1873 فرزند میرکریم دختر متوفی

4 - بلقیس شیخ الاسلامی متولد 1345 ش ش 5 فرزند میرکریم دختر متوفی
5 - روح انگیز سرودی متولد 1318 ش ش 696 فرزند میرکریم دختر متوفی

اینک با انجام تشریفات مقدماتی درخواست مزبور را در یک نوبت آگهی می 
نماید تا هر کسی اعتراضی دارد و یا وصیتنامه از متوفی نزد او باشد از تاریخ 
نشر نخستین آگهی ظرف یک ماه به شورا تقدیم دارد و الا گواهی صادر خواهد 

شد. % م 97/17021/ف
رئیس شعبه شورای حل اختلاف کرج

آگهی مزایده اموال منقول )نوبت اول (
به موجب پرونده کلاسه 930162/1 صادره از شعبه 1 دادگاه عمومی حقوقي کرج له مریم قربانی علمداری علیه محمدابراهیم مدحی فرزند غلامرضا محکوم علیه محکوم است به پرداخت 
214 عدد سکه تمام بهار آزادی بابت مهریه در حق محکوم له ومبلغ 5 درصد عشر دولتی با توجه به اینکه اجرائیه صادره به محکوم علیه ابلاغ شده و در مهلت مقرر نسبت به اجرای حکم 
اقدام ننموده است بنا به در خواست محکوم له به منظور استیفای محکوم به و هزینه اجرایی اموال منقول متعلق به نامبرده از سوی این اجرا توقیف وتوسط کارشناس رسمی دادگستری 
به شرح زیر توصیف و ارزیابی شده در مورخ 97/8/21 از ساعت 8 الی 9 در محل اجرای احکام مدنی از طریق مزایده بفروش می رسد، مزایده از قیمت 430/000/000 ریال شش دانگ 
اتومبیل سمند ال ایکس مدل 1395 شروع می شود و به هر شخص حقیقی و حقوقي که بالاترین قیمت را پیشنهاد نماید فروخته خواهد شد ده درصد وجه مزایده في المجلس بصورت 
وجه نقد یا چک بانکی تضمینی از خریدار اخد والباقي ظرف یک ماه از وی وصول خواهد شد و پس از انجام مراحل قانونی وصدور حکم تملیک مورد مزایده بنام خریدار منتقل خواهد شد 
در صورتیکه در مهلت مقرر خریدار وجه مزایده را پرداخت ننماید سپرده و پس از کسر هزینه های مزایده به نفع دولت ضبط و مزایده تجدید می گردد کلیه هزینه های نقل و انتقال به 

عهده محکوم علیه است و از محل فروش پرداخت خواهد شد.
طرفین می توانند ظرف یک هفته از تاریخ مزایده نسبت به نحوه انجام مزایده اعتراض نمایند که در این صورت تا رسیدگی به اعتراض از سوی دادگاه مورد مزایده به نام خریدار منتقل 
خواهد شد ضمنا طالبین به شرکت در مزایده می توانید ظرف پنج روز قبل از مزایده با اطلاع این اجرا از مال مورد مزایده بازدید نمایند چنانچه روز مزایده مصادف با ایام تعطیل باشد روز 
بعد در همان ساعت ومکان برگزار خواهد شد. مال مورد مزایده وبهای آن، سمند سفید ال ایکس به شماره ایران 10-383ب48 مدل 1395 -لاستیک 30% فرسودگی دارد اطاق سالم 

است-گوشه سپر عقب چپ و لبه گلگیر خوردگی دارد از نظر فنی سالم است بیمه ثالث دارد. قیمت کارشناسی 430/000/000 ریال تعیین گردیده است.  97/17020/ف
 مدیراجرای احکام مدنی دادگاه خانواده کرج - مهدی نژاد

رونوشت آگهی حصر وراثت
آقای غلامحسن مرتضوی با وکالت مونا کریمی دارای شناسنامه شماره 2382 به شرح 
دادخواست به کلاسه 970447/9 از این شورا درخواست گواهی حصر وراثت نموده و چنین 
توضیح داده که شادروان سکینه مهرین پور بشناسنامه شماره 630 در تاریخ 1384/1/24 

اقامتگاه دائمی خود بدرود زندگی گفته، ورثه حین الفوت آن مرحوم منحصر است به:
1 - فرید مرتضوی تولد 50/4/7 ش ش 3162 فرزند حسین پسر متوفی

2 - کریم مرتضوی 43/6/7 ش ش 914 فرزند حسین پسر متوفی
3 - مجید مرتضوی تولد 38/1/1 ش ش 27 فرزند حسین پسر متوفی

4 - غلامرضا مرتضوی تولد 31/11/12 ش ش 2793 فرزند حسین پسر متوفی
5 - غلامحسن مرتضوی تولد 30/10/10 ش ش 2382 فرزند حسین پسر متوفی

6 - مهوش مرتضوی تولد 29/5/1 ش ش 629 فرزند حسین دختر متوفی
7 - حسین مرتضوی تولد 1309/5/15 ش ش 8 فرزند محمود همسر متوفی

اینک با انجام تشریفات مقدماتی درخواست مزبور را در یک نوبت آگهی می نماید تا هر 
کسی اعتراضی دارد و یا وصیتنامه از متوفی نزد او باشد از تاریخ نشر نخستین آگهی 

ظرف یک ماه به شورا تقدیم دارد و الا گواهی صادر خواهد شد. % م  97/15497/ف
رئیس شعبه شورای حل اختلاف کرج - حسین خانی

آگهی اخطار ماده ۸۷ )وقت رسیدگی(    
شماره پرونده:139604001015002725/1 )شماره بایگانی پرونده 9602726/5(

آقای مهدی کاوسی تکاب اصالتا وقیومتا از طرف کارن کاوسی تکاب )پدر متوفی ( به نشانی شهرستان کرج جاده ملارد خیابان پیک نیلوفر 32 پلاک 8
نظر به اینکه در اجرای مفاد ماده 74آئین نامه اجرا حسب درخواست خانم منصوره یحیائی بستانکار مطالبات مرحوم نامبرده نزد شرکت ملی نفتکش و شرکت بیمه البرز بازداشت شده است 
حسب اعلام شرکت نفت کش 1650دلار که متعاقبا به نرخ رسمی محاسبه و وصول خواهد شد ومبلغ 757/242/388 ریال و از شرکت بیمه البرز مبلغ 1/000/000/000ریال به حساب این 
اداره واریز شده است در صورتیکه رد ترکه نموده اید مراتب مستندا ظرف یک هفته از تاریخ ابلاغ به این اداره اعلام نمایند در غیر این صورت پس از کسر حقوق دولتی متعلقه به بستانکار پرداخت 

خواهد لذا طبق ماده 87 آئین نامه اجرای مراتب بشما اخطار میشود ضمنا هر گونه نقل انتقالی از طرف شما نسبت بمورد بازداشت ممنوع است و ترتیب اثر داده نمی شود.  97/16527/ف
رئیس اداره پنجم اجرای اسناد رسمی تهران - بایرام علی علینژاد

مدیر اجرا اداره پنجم اجرای اسناد رسمی تهران - بایرام علی علینژاد

مدیرعامل شرکت شهرک های صنعتی البرز 
اعلام کرد که با احیای 42 واحد تولیدی و 
صنعتی راکد و نیمه فعال بیش از 2 هزار 

و یکصد کارگر به محل کار خود بازگشتند.
این  افزود:  پور فرشی  بزازی  امین  محمد 
واحدهای تولیدی و صنعتی راکد و نیمه 
فعال با حمایت دولت و پرداخت تسهیلات 
از ابتدای امسال تاکنون دوباره روی ریل 
تولید قرار گرفتند و ضمن تثبیت اشتغال ، 

چرخ تولید را به حرکت درآوردند.
وی ادامه داد: بیشتر این واحد ها به علت 
بدهی در تملک بانک ها بودند که توانستیم 
آنها را از تملک خارج و بار دیگر وارد چرخه 

تولید کنیم.
به کمک های  اشاره  با  فرشی  پور  بزازی 
راه  زمینه  در  امید  و  تدبیر  دولت  ویژه 
اظهار  راکد  صنعتی  واحدهای  اندازی 
داشت: مسئولان استانی تمام توان خود را 
در زمینه راه اندازی واحدهای راکد، توسعه 
واحدهای فعال موجود و ایجاد واحدهای 

تولیدی جدید به کار گرفته اند.
صنعتی  های  شهرک  شرکت  مدیرعامل 
البرز در بخش دیگری از سخنان خود از 
جانمایی واحدهای صنعتی استان بر مبنای 
استاندارد و اصول پدافند غیرعامل خبرداد 
و خاطرنشان کرد: یکی از مهم ترین اهداف 

خطر  به  جنگ،  وقوع  زمان  در  دشمن 
انداختن اقتصاد منطقه ای است .

تا  است  نیاز  منظور  به همین  وی گفت: 
دستگاه های متولی صنعت استان از جمله 
شرکت شهرک های صنعتی در جانمایی 
غیرعامل  پدافند  ضوابط  به  ها،  کارخانه 

توجه را داشته باشند.
اصول  رعایت  افزود:  فرشی  پور  بزازی 
پدافند غیرعامل در جانمایی و ساخت و 
ساز کارخانه ها، بهترین راهکار برای مصون 
سازی اقتصاد استان از خطرات احتمالی و 
محافظت از سرمایه گذاری صورت گرفته 

در این بخش است.

مدیرعامل شرکت شهرک های صنعتی البرز خبرداد

بازگشت به کار2 هزار کارگر البرزی

در ادامه برگزاری مسابقات فوتبال گل کوچک 
جام »همدلی رسانه«

شایسته حضور در فینال بودیم
در پی اطلاع رسانی برای حضور در 
دوره  دومین  کوچک  گل  مسابقات 
تیم  اعضای  رسانه«،  »همدلی  جام 
های روزنامه »دنیای هوادار« و پایگاه 
خبری »رستاخیز خبر« مشخص شد 
و بنده هم تصمیم گرفتم برای پایگاه 
خبری »سی نت« )قدیمی ترین پایگاه 
سینمایی ایران که امسال تولد پانزده 

سالگی اش را جشن گرفت(، بازیکنانم را معرفی کنم.
برو بچه های »دنیای هوادار« و »رستاخیز خبر« به دلیل مشغله 
این  در  با حضور  و  نگرفتند  را چندان جدی  ها  بازی  فراوان، 
مسابقات برایشان بیشتر »همدلی« و حضور در جمع همکاران 

و دوستان مهم بود تا »جام«.
تیم ما )سی نت( با دو برد و یک تساوی و به دلیل تفاضل گل 
کمتر نسبت به تیم »صداوسیما« به عنوان تیم دوم صعود کرد 
و در مرحله یک چهارم نهایی هم با دو گل از سد تیم فوتبال 

»روزنامه قدس« گذشت و به نیمه نهایی رسید.
سه دقیقه مانده به پایان مسابقه نیمه نهایی در یک غافلگیری 
گل اول را خوردیم. تیم حریف بعد از به ثمر رساندن گل، در 
لاک دفاعی سه لایه فرو رفت و بازیکنان ما هرچه زدند به در 
بسته خورد. در دو ضد حمله هم دو گل دیگر دریافت کردیم و 

نتوانستیم به فینال برویم.
بازیکنان ما عالی بودند. وحید شاهوند که در بازی مرحله یک 
چهارم نهایی از ناحیه آرنج و کشاله ران به شدت مصدوم شده بود، 
با جان و دل بازی کرد و جایی از بدن اون نبود که آسیب ندیده 

باشد، اما بهترین نمایش را داشت.
ایمان قاسمی که در حال حاضر در رده سوم جدول گلزنان قرار 
دارد هم با وجود درد مچ پایش که از هفته گذشته همچنان ادامه 
داشت، در بازی نیمه نهایی از جان مایه گذاشت و با گل هایش 

ثابت کرد که یک فرصت طلب بالفطره است.
یاسین قاسمی، بی شک یکی از بهترین توپ پخش کن های این 

دوره بود. او یک رهبر به تمام معناست.
به بازیکنان تیمم افتخار می کنم و اگر قرار باشد در تورنمنت دیگری 

به میدان برویم، بی شک با همین بازیکنان مسابقه خواهیم داد.
به امید خدا در بازی رده بندی که به مصاف تیم »خانه مطبوعات« 
خواهیم رفت، تمام سعی مان را می کنیم با کسب مقام سوم، نشان 

دهیم آن سه دقیقه لعنتی در بازی نیمه نهایی تنها یک اتفاق بود.
سطح برگزاری مسابقات نسبت به گستره استانی آن و در حد و 
اندازه های بضاعت برگزار کنندگان، قابل قبول بود. امیدوارم به 
زودی شاهد برگزاری سومین دوره این بازی ها با شکل و شمایلی 

بهتر و منسجم تر باشیم.

یادداشت

احمد شاهوند

مدیرعامل سازمان همیاری شهرداری های البرز اعلام 
کرد که بیمارستان امام خمینی )ره (کرج در مرحله 

فروش به بخش خصوصی قرار گرفته است.
محمدرضا آهنگران اظهار داشت: این بیمارستان را بر 
اساس قانون به مزایده گذاشته شد و اکنون برنده مزایده 
مشخص شده است. وی ادامه داد: قرارداد فروش این 

بیمارستان تا هفته آینده منعقد خواهد شد.
امام  بیمارستان  مالی  مشکلات  به  آهنگران 
خمینی)ره( کرج اشاره کرد و گفت: اعمال تعرفه های 

درمانی دولتی سبب شده تا این بیمارستان به لحاظ 
درآمدی دچار مشکلات مالی شود.

وی اظهار داشت: اینکه که گفته می شود پرداخت 
حقوق به پرسنل بیمارستان 11 ماه تاخیر افتاده، 
صحت ندارد، اما کارکنان پنج ماه حقوق طلب دارند.

آهنگران بیان داشت: برخی افراد تمایلی به واگذاری 
این بیمارستان به بخش خصوصی ندارند، اما واگذاری 
بیمارستان به بخش خصوصی مشکلات مالی آن 
را حل خواهد کرد ضمن آنکه مشکل کاری برای 

نیروهای آن به وجود نخواهد آمد.
کارکنان بیمارستان امام خمینی )ره ( در اعتراض 
امسال  خود  مزایای  حقوق  نکردن  دریافت  به 
همیاری  سازمان  زدند.  تحصن  به  دست  بار  چند 
شهرداری های استان البرز و بنیاد شهید سهامداران 

این بیمارستان هستند.
 25 از  بیش  دارای  )ره(  خمینی  امام  بیمارستان 
آن حدود  کارکنان  و شمار  بوده  بخش تخصصی 

500 نفر است.

مدیرعامل سازمان همیاری شهرداری های البرز:

بیمارستان امام خمینی کرج در مرحله فروش قرار گرفت
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شهری
13 پرسنل دستگیر شده شهرداری کرج با سند آزاد شدند

دادستان کرج گفت: 13 پرسنل دستگیر شده شهرداری کرج با اخذ وثیقه )سند( آزاد شدند.
شاکرمی افزود: اتهام آنها اخذ رشوه، دخالت و اعمال نفوذ برخلاف مقررات بوده، که پرونده با صدور کیفر 

خواست به دادگاه ارسال شده است.

دادستان مرکز استان البرز خبرداد: 

n بیلبوردهای زیاد روی اعصاب شهروندان
پیمان بضاعتی پور با بیان اینکه بیلبورد نوعی تبلیغ 
گفت:  رود،  می  شمار  به  مخاطب  برای  اجباری 
صداوسیما، مطبوعات، فضای مجازی و سایر ابزارهای 
اطلاع رسانی و تبلیغات برای بازدید مخاطب اختیاری 
است، اما اجباری بودن تبلیغات بیلبورد و تعدد آن 

باعث تأثیر منفی روی مخاطب آن می شود.
جانمایی  جهانی  استاندارهای  به  اشاره  با  وی 
بیلبوردهای شهری خاطرنشان کرد: در دنیا شهر را 
یک شهر پاک می بینند و در زمان جانمایی مبلمان 

شهری بیلبورد را هم جانمایی می کنند.

n ساماندهی بیلبوردهای شهر با اجرای طرح 
شهر پاک

رییس سازمان سیما و منظر شهری شهرداری کرج با 
اشاره به وضعیت نابسامان بیلبورد و تابلوهای تبلیغاتی 
در شهر کرج از عزم این سازمان برای ساماندهی این 
معضل شهری خبر داد و گفت: مشکل کنونی در شهر 
کرج از زمانی در دهه 80 آغاز شد که مسئولان وقت 
امتیاز تبلیغاتی را واگذار کردند. این امتیاز به نهادهای 
واگذار شد که تخصص تبلیغات نداشته و نتوانسته اند 

به درستی از آن استفاده کنند.

برای  اقدام  فرهنگی  فعالیت  بهانه  nبه 
درآمدزایی

وی با بیان اینکه این واگذاری ها با انجام کار فرهنگی 
گفت:  است،  شده  واگذار  ها  سازمان  و  نهادها  به 
متأسفانه طی سال های گذشته شاهد هستیم که 
این فضاها در اختیار درآمدزایی از راه تبلیغات هستند 
و حتی برخی در ایامی همچون ماه محرم و صفر 
حاضر به پایین آوردن تبلیغات و اجرای برنامه های 

فرهنگی نیستند.

کدام سازمان  اختیار  در  تابلو  تعداد  n چه 
هاست؟

بضاعتی پور با بیان اینکه 650 تابلوی تبلیغاتی در 
شهر کرج وجود دارد، خاطرنشان کرد: از مجموع این 
حجم 200 تابلو در اختیار نهادها قرار دارد. که از 200 
تابلو حدود 115 بیلبورد در اختیار سپاه، 20 بیلبورد 
در اختیار اداره کل اطلاعات ، 20 بیلبورد ستاد نماز 
جمعه و 30 تابلو در اختیار نیروی انتظامی استان و 

تعداد باقی مانده در دست نهاد های دیگر قرار دارد.

n تعامل یا تقابل نهادها برای ساماندهی
وی با تأکید بر اینکه به دنبال ساماندهی تابلوهای 
مجموع 450  از  کرد:  خاطرنشان  هستیم،  شهری 
بیلبورد که در اختیار شهرداری بود، 150 عدد آن را 
طی روزهای گذشته جمع آوری کرده ایم. همچنین 

با تعاملی که با سپاه داشته ایم، سردار مولایی قول 
جمع آوری 80 بیلبورد را داده اند و مقرر شده است 
از سایر بیلبوردها تنها در راه فرهنگی استفاده شود. 
طی روزهای آینده جمع آوری این 80 بیلبورد را هم 

آغاز می کنیم.
وی از عدم توافق با نیروی انتظامی برای ساماندهی 
بیلبوردهای در اختیار این نهاد سخن به میان آورد 
و گفت: پس از پی گیری هایی که از طریق مراجع 
قضایی به عمل آمد دستور دادستان را گرفته ایم. 
همچنین به دادسرای انتظامی شکایت کرده ایم و 
باید در آنجا هم پاسخگو باشند. به جمع آوری هرچه 

سریع تر این بیلبوردها نیز امیدوار هستیم.

n شهر پاک یک شعار نیست
بضاعتی پور با بیان اینکه به دنبال اجرای طرح شهر 
پاک در کرج هستیم، خاطرنشان کرد: در این طرح 
می خواهیم با در نظر گرفتن اینکه هیچ تابلویی در 
را  تابلوها  و  لکه گذاری  را  ندارد، شهر  شهر وجود 
جانمایی کنیم که البته این طرح ابتدا باید در شورای 
شهر به تصویب و پس از آن جهت ضمانت اجرایی و 
همکاری سایر دستگاه ها و نهاد ها به شورای تأمین 

ارسال شود.

n 400 تابلو در کرج ایده آل است
وی با بیان اینکه اگر میزان تابلوها در شهر کرج به 
400 تابلو برسد، ایده آل است، گفت: مشکل اصلی 
تابلوهای تبلیغاتی در شهر توزیع نامنظم آن است، 
به نحوی که در برخی معابر با گره تبلیغاتی مواجه 
هستیم اما در برخی معابر اصلا فضای تبلیغاتی وجود 
فضای  به  جدید  طرح  در  باید  اینکه  ندارد. ضمن 

تبلیغاتی پیاده راه ها هم توجه شود.
وی با بیان اینکه فضای تبلیغاتی در محیط های 
شهری که مناسب پیاده رو و سواره کند رو باشد باید 
کمتر از 12 متر مربع باشد، خاطرنشان کرد: متأسفانه 
اکنون تابلوهایی در شهر وجود دارد که مناسب اتوبان 

و سواره تند رو است.

n همه چیز به حمایت شهردار بستگی دارد
عوامل  به  توجه  با  که  این سوال  به  پاسخ  در  وی 
بازدارنده، طرح جامع شهر پاک به چه میزان قابلیت 
به  بستگی  کرد:  خاطرنشان  دارد،  شدن  اجرایی 
شهردار و حمایت شورای شهر دارد، چراکه سازمان 
ناظر است که  و منظر شهری یک دستگاه  سیما 

وظیفه مشاوره های فنی و ارائه طرح و برنامه دارد.

n روز از نو
 وی با بیان اینکه در دوره گذشته حضورم در سازمان 
زیباسازی همین تعداد تابلو در شهر کرج وجود داشت، 

خاطرنشان کرد: البته در آن دوره بخشی از این تابلوها 
در اختیار اشخاص بودند، اشخاصی که ارتباطات قوی 
در شهر داشتند اما با این وجود 480 بیلبورد را با حکم 
مراجع قضایی شبانه جمع آوری کردیم. شهر پاک شد 
اما پس از یک رفت و آمد چهار ساله به این سازمان 
شاهد این هستیم در طول 4 سال تعداد 200 تابلو در 

شهر کرج دوباره به 650 عدد رسید.

* آیین نامه ای که در کشوی میز مدیر 4 سال خاک 
خورد

بضاعتی پور با انتقاد از مدیران گذشته این سازمان 
بیان داشت: در سال 88 آیین نامه تبلیغات محیطی 
شهر کرج توسط خودم  تنظیم شد و از سال 88 تا 
92 این آیین نامه پایش و متأسفانه پس از سال 92 
و بعد از تغییرات مدیریتی در سازمان این آیین نامه 
در داخل کشوی میز قرار گرفت و توجهی به آن نشد.

n تخلفاتی مسکوت..!
شهری  سبز  فضای  و  سیما،منظر،  سازمان  رییس 
شهرداری کرج در پاسخ به سوالی مبنی بر میزان 
مدیریت  های  دوره  در  گرفته  صورت  تخلفات 
پیشین خاطرنشان کرد: متأسفانه در بدو حضور در 
این سازمان با خیلی با این موضوع برخورد کرده ام! 
تخلفاتی که عمدتا مسکوت مانده و به نوعی چشم را 

در مقابل آن ها بسته اند.

n افشاگری..!
وی در تشریح جزئیات این تخلفات با توضیح روند 
واگذاری مزایده ها در این سازمان خاطرنشان کرد: 
واگذاری هرگونه عرصه تبلیغاتی یا جنس یا امتیاز 
باید بر اساس مزایده عمومی باشد. که در این روند 
کارشناس رسمی مرتبط قیمت پایه مزایده را تعیین 
می کند و قیمت پایه به مزایده گذاشته شده و در 
نهایت بیشترین قیمت پیشنهادی برنده خواهد شد. 
لذا در این سیستم ممکن است یک قیمت پایه در 
نهایت با چند درصد افزایش نرخ به فردی واگذار شود.
وی افزود: نکته قابل توجه و مورد سوال این است که 
در گذشته قیمت پایه مزایده را مشخص کرده اند و به 

همان قیمت پایه خودشان به افرادی اجاره داده اند.

n حجم تخلفات بسیار است
مدیریت  دوره  در  را  تخلفات  حجم  پور  بضاعتی 
های پیشین را زیاد دانست و به ذکر نمونه ای از 
آنها پرداخت و گفت: در گذشته در واگذاری برخی 
استندها با قیمت 900 هزار تومان واگذاری صورت 
گرفته است که پس از حضور ما در سازمان همان 
استند از طریق مزایده به قیمت 2 میلیون و 400 

هزار تومان واگذار شده است.

n ترک تشریفات غیر قانونی با امضای آقای 
ترکاشوند

وی افزود: همچنین در موارد دیگر مزایده برگزار شده 
است اما کسی در آن شرکت نکرده است که این 
خود جای بحث دارد! پس از تکرار مزایده برای بار 
دوم و طی همین روند با درخواست از شهردار برای 
ترک تشریفات آن هم در شرایطی که شهردار اختیار 
ترک تشریفات تا سقف 800 میلیون تومان را دارد در 
مواردی تا 3 میلیارد و 600 میلیون تومان هم ترک 
تشریفات گرفته شده است، یعنی آقای ترکاشوند 
چهار و نیم برابر اختیارات خود مجوز ترک تشریفات 

صادر کرده است.

n تداوم بی قانونی
این مسئول اضافه کرد: جالب است که این بی قانونی 
ها به همین جا ختم نشده و در پی درخواست کتبی 
شرکت پیمانکار برای کاهش مبلغ قرارداد مدیران 
وقت موافقت کرده و حتی با درخواست دیگری برای 
جابجایی تابلوها از نقاط حاشیه ای به نقاط مرکزی 
موافقت شده است! که البته پس از حضورمان از راه 

هایی توانستیم مانع این روند قانون شکنی باشیم.

n شفاف سازی
شهری  سبز  فضای  و  سیما،منظر،  سازمان  رییس 
شهرداری کرج با بیان اینکه محور فعالیت هایمان 
اجازه  کنیم  می  تلاش  گفت:  است،  سازی  شفاف 

ندهیم حق مردم را کسی زیر پا بگذارد.

n نابسامانی در تابلوهای معرف کاربری در کرج
در ادامه این گفت و گو به موضوع تابلوهای معرف 
کاربری در سطح شهر پرداختیم. وی با ابراز نارضایتی 
از عدم همکاری برخی بخش ها در مجموعه مدیریت 
ضوابط  تابلوها  این  برای  کرد:  خاطرنشان  شهری 
خاصی تعریف شده است، قواعدی همچون محل 
نصب، ارتفاع، عرض و طول و میزان برآمدگی که می 

بایست رعایت شود.

n جمع آوری شبانه تابلوهای متخلف
وی آشفتگی موجود را به دلیل عدم مراقبت و نظارت 
کافی از سوی مسئولان وقت دانست و گفت: اکیپ 
های سازمان در حال حاضر فعال هستند و هر شب 
حدود 40 تا 50 تابلو در حال جمع آوری هستند و در 
مجموع در ماه حدود یک هزار و 500 تابلوی متخلف 

در حال جمع آوری است.
سازی  آماده  حال  در  اینکه  بیان  با  پور  بضاعتی 
هستیم،  کاربری  معرف  تابلوهای  ساماندهی  طرح 
خاطرنشان کرد: برای اجرای این طرح نیز نیازمند 

حمایت هستیم.

n مشارکت همه بخش های مدیریت شهری
وی در ادامه با اشاره به حوزه وظایف بخش ها و سازمان 
های مختلف مجموعه مدیریت شهری خاطرنشان 
کرد: در مجموعه شهرداری اداره کل پیش گیری از 
تخلفات شهری فعالیت دارد که وظیفه دارد روزانه 
در سطح شهر ب دنبال تخلفات در حوزه مدیریت 
شهری باشد. ضمن اینکه هر منطقه یک مدیر دارد که 
مسئول مستقیم منطقه است و اگر تخلفی صورت می 

گیرد می بایست با آن برخورد شود. 

n سرانه های فضای سبز
شهری  سبز  فضای  و  سیما،منظر  سازمان  رییس 
در  سوالاتی  به  پاسخ  در  ادامه  در  کرج  شهرداری 
خصوص حوزه فضای سبز در شهر کرج خاطرنشان 
کرد: وضعیت شهر کرج در بخش فضای سبز بسیار 

بهتر از حوزه زیبا سازی است.

n کرج بالاتر از استاندارد
با بیان اینکه سرانه فضای سبز در شهر کرج  وی 
بیشتر از استاندار کشور است، خاطرنشان کرد: سرانه 
فضای سبز ما در شهر کرج 22 متر مربع در ازای 
هر نفر است که این میزان 7 متر از استاندار بیشتر 
است. البته باید در نظر داشت که سرانه فضای سبز 
شهری ما تنها 860 هکتار است اما با وجود فضاهای 
سبز پیرامونی که شامل 2 هزار و 200 هکتار جنگل 
کاری اطراف شهر این سرانه به میزان قابل توجهی 

رسیده است.

پیمان بضاعتی پور در گفت و گو با »دنیای هوادار« از تخلفات واگذاری فضاهای تبلیغاتی شهری پرده برداشت

ماجرای دستور غیرقانونی  # شهردار_  ترکاشوند
 برای ترک  تشریفات

حجم تخلفات مسکوت در واگذاری بیلبوردهای شهری بسیار است !

توحید  وانشانی

طرح جمع آوری و عقیم سازی سگ ها در فردیس 
آغاز شد شهردار فردیس با اشاره به اینکه حاشیه 
های شهر در قُرق سگ های بلاصاحب است، از 
آغاز طرح جمع آوری و عقیم سازی این سگ ها در 

فردیس خبر داد.
به گزارش پایگاه خبری مدیریت شهری فردیس، 
حاشیه های شهر مامنی امن برای حضور سگ های 

بلاصاحب است و این موضوع بر ضرورت خدمات 
ها  این سگ  آوری  جمع  در  شهرداری  مضاعف 

تاکید دارد.
سگ های بلاصاحب عموما با سرد شدن هوا به 
محله ها می آیند و در تاریکی هوا موجب سلب 
آرامش شهروندان می شوند. از سوی دیگر بسیاری 

از ساکنان نگران بیمار بودن سگ ها هستند.
منوچهر غفاری شهردار فردیس، با اشاره به اینکه 
جولان سگ های بلاصاحب در فردیس شهروندان 
را با مشکلاتی مواجه کرده است، اظهار کرد: طرح 
جمع آوری و عقیم سازی سگ های بلاصاحب در 
فردیس تحت نظر حوزه خدمات شهری شهرداری 

آغاز شده است.
بالای سگ های  تعداد  به  اشاره  با  ادامه  در  وی 
بلاصاحب در شهر و نبود آمار دقیقی از آنها، عنوان 
بلاصاحب  توجهی سگ  قابل  تعداد  روزانه  کرد: 
در محله های مختلف فردیس جمع آوری، عقیم 

سازی و رها سازی می شود.
شهردار فردیس با بیان اینکه طرح جمع آوری و 
عقیم سازی سگ های بلاصاحب تا پایان سال ادامه 
دارد، تصریح کرد: با توجه به تعداد بالای این سگ 

ها، طرح جمع آوری و عقیم سازی به طول می 
انجامد اما حوزه مرتبط در این راستا از هیچ تلاشی 

فروگذار نیست.
وی با بیان اینکه سگ های عقیم سازی و پلاک 
کوبی شده هار و گزنده نیستند، خاطرنشان کرد: 
از عقیم  قانون، سگ های بلاصاحب پس  طبق 
سازی و پلاک کوبی باید رها شوند و حوزه خدمات 
شهری فردیس صرفا اقدامات لازم را در راستای 
جمع آوری، عقیم سازی و پلاک کوبی سگ های 

بلاصاحب انجام می دهد.
غفاری در بخش دیگری با بیان اینکه در نظر داریم 
برای  مرکزی  مجاور  های  شهرداری  همکاری  با 
نگهداری سگ های بلاصاحب ایجاد کنیم، عنوان 
کرد: برای انجام این اقدام، همکاری شهرداری های 
مجاور بسیار ضروری است زیرا این سگ ها آزاد 

هستند و به شهرهای مجاور نیز می روند.
شهرداری  با  جلساتی  برگزاری  به  اشاره  با  وی 
های همجوار در راستای ایجاد پناهگاه سگ های 
بلاصاحب، گفت: برای اجرای فاز اول این طرح، در 
نظر است که شهرداری هر شهر 500 قلاده سگ 

بلاصاحب به این مرکز هدایت نماید.

شهردار فردیس:

طرح جمع آوری و عقیم سازی سگ های بلاصاحب در فردیس آغاز شد
اعمال  احتمال  گفت:  کرج  شهر  شورای  عضو 

تغییرات در خطوط قطار شهری کرج وجود دارد.
احد رسولی اظهار کرد: سهم قطار شهری در جابه 
جایی مسافران در کشورهای مختلف بین 25 تا 35 

درصد متغیر است.
وی ادامه داد: در کلانشهرهایی که شهروندان از 
مترو برای رفت و آمد استفاده می کنند، ترافیک 
و آلودگی هوا کمتر است و سرعت جا به جایی 
مسافران نیز به میزان قابل توجهی افزایش می یابد.

وی افزود: از 14 سال پیش تاکنون موضوع راه اندازی 
قطار شهری در کرج در حال پیگیری است و علی 
رغم برخی مشکلات پیش آمده، شورا و شهرداری 
با تمام توان در تلاش است این پروژه در کوتاه ترین 
زمان ممکن و به بهترین نحو به بهره برداری برسد.

این مسئول با اشاره به این که هیچ پروژه جایگزینی 
برای مترو در کرج وجود ندارد، ابراز کرد: برخی 
قرار  که  توجهی  قابل  مالی  منابع  دارند  عقیده 
است برای مترو هزینه شود اگر برای ارتقای سایر 
بخش های سیستم حمل و نقل عمومی شهر هزینه 
شود، نتیجه بخش تر خواهد بود ولی این تصور 
گزینه  هیچ  گفت  باید  جرات  به  و  است  اشتباه 

جایگزینی برای مترو نمی توان متصور شد.
وی اظهار کرد: البته این به آن معنا نیست که با راه 
اندازی خطوط مختلف مترو کرج دیگر به بی آرتی، 
اتوبوس و تاکسی نیاز ندارد چون برای باز کردن 
گره ترافیکی شهر تمام بخش های سیستم حمل و 
نقل عمومی باید همپوشانی مناسبی داشته باشند.

رسولی توضیح داد: توسعه کلانشهری مثل کرج 
بدون ارتقای سیستم حمل و نقل عمومی امکان 
پذیر نیست به همین دلیل در این بخش باید با 

هم افزایی به دنبال جبران عقب ماندگی ها باشیم.
عضو شورای شهر کرج با بیان این که احتمال اعمال 
تغییراتی در خصوص برخی خطوط متروی کرج 
وجود دارد، گفت: با توجه به زمان بندی پیمانکار برای 
اتمام پروژه و بر اساس تخصیص منابع مالی امکان 

تجدید نظر درباره خطوط مختلف مترو وجود دارد.
رسولی اضافه کرد: واقعیت این است متروی کرج 
طی چند سال گذشته مسیر عادی خود را طی 
نکرده  و ما وارث پروژه ای هستیم که مشکلات 

زیادی دارد.
وی ادامه داد: با تلاش پیمانکار، اعضای شورای شهر 
و مجموعه شهرداری در تلاشیم گره های  این پروژه 

یکی پس از دیگری باز شود تا مسیر بهره برداری به 
موقع آن هموار شود.

رییس کمیسیون سرمایه گذاری شورای اسلامی 
شهر کرج گفت: با تامین اعتبار مناسب و افزایش 
جبهه های کاری، آینده روشنی برای متروی کرج 
پیش بینی می شود و امید است این پروژه به  موقع 

به بهره برداری برسد.

عضو شورای اسلامی شهر کرج:

عقب ماندگی های پروژه مترو کرج جبران می شود

مهمان این هفته تحریریه روزنامه »دنیای هوادار« پیمان بضاعتی پور رییس سازمان سیما،منظر و فضای سبز شهری شهرداری کرج بود. مهمانی که 
گپ و گفت با وی حامل نکات بسیاری بود. از تخلفات در واگذاری فضاهای تبلیغاتی شهری کرج در دوره های پیشین تا دستور غیرقانونی شهردار 
وقت کرج برای ترک تشریفات با رقم 3 میلیارد و 600 میلیون تومان! از بیلبوردهایی که برخی نهادها برای فعالیت های فرهنگی در اختیار دارند، اما 

در جهت درآمدزایی استفاده می کنند تا طرح هایی که برای داشتن یک شهر پاک در دستور کار قرار دارد. 
بضاعتی پور همانگونه که بر شفافیت و رعایت صداقت با شهروندان تأکید داشت بر این اصل پایبند بوده و سعی کرده است در این گفت و گو شفاف 
پاسخ سوالات ما را که ابهاماتی در خصوص عملکرد این سازمان در ادوار مختلف بوده است را بدهد. البته با توجه به حجم فعالیت این سازمان و 
گستردگی سوالات و ابهامات و محدودیت فضا ناچار شدیم در این شماره بخشی از گفت و گو که به فضاهای تبلیغاتی شهر اختصاص داشت را 
منتشر و موضوعاتی همچون، تلاش برای هویت سازی شهر کرج، ساماندهی فضاهای سبز و تلاش برای ایجاد نقاط گردشگری شهری را به شماره 

بعد موکول کنیم. در ادامه این گفت و گوی مفصل و چالشی را می خوانیم.
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n  دبیر تحریریه: مهدی تیموری
n  طراح و صفحه آرا: احمد شاهوند

n  چاپ و لیتوگرافی: نگار نقش
n  تیراژ: 7000 نسخه

n   نشانی: کرج، چهارراه طالقانی، ساختمان حکیم، طبقه 9، واحد 92
n تلفن: 32219848 - 32219123          دورنگار: 32400335

n صاحب امتیاز و مدیرمسئول: سعید اکبرزاده                n قائم مقام )صاحب امتیاز و مدیرمسئول(: مهرداد تیموری                 n سردبیر: توحید وانشانی

غیبت سانچس در تمرینات یونایتد
 نشریه تایمز مدعی شده که الکسیس سانچز از بازی کردن تحت هدایت مورینیو 

ناراضی است و به ایجنتش گفته که در ژانویه یا تابستان پیش رو، به دنبال باشگاه 
جدیدی برای او باشد.  حال او با غیبت در تمرینات امروز یونایتد، بر روی این شایعات 

صحه گذاشت و شانس جدایی اش را افزایش داد.

رضا عنایتی: استقلال بهتر و هماهنگ تر شده است
رضا عنایتی پیشکسوت استقلال در خصوص شرایط این تیم گفت: خدا را شکر 

شرایط استقلال نسبت به اول فصل خیلی بهتر شده. مشکلات به وجود آمده در 
ابتدای فصل باعث شد تیم به لحاظ روحی و روانی شرایط مطلوبی نداشته باشد اما 

هرچه گذشت، استقلال بهتر و هماهنگ تر شد و نتایج مطلوبی گرفت.

بارتومئو: بدون مسی انگیزه بازیکنان مضاعف می شود
بارتومئو، رئیس بارسا در مصاحبه با رادیو کاتالونیا و در رابطه با مصدومیت مسی و 

دوری سه هفته ای او از میادین، گفت:» بدون مسی اطمینان دارم که بازیکنان با انگیزه 
ای مضاعف وارد زمین خواهند شد. دو بازی دشوار برابر اینتر و رئال پیش رو داریم ولی 

به کیفیت بازیکنان مان ایمان داریم.

احتمال غیبت ستاره اینتر مقابل بارسلونا
راجا ناینگولان، هافبک بلژیکی، در بازی برابر آ.ث میلان برخورد سختی با لوکاس 

بیلیا، هافبک میلان داشت و دچار مصدومیت شد که همین موضوع منجر به ترک 
زمین توسط او شد. نشریات ایتالیایی معتقدند که مچ پای چپ او دچار آسیب دیدگی 

شده است.

رودی فولر سرمربی بایر لورکوزن می شود؟
باشگاه بایر لورکوزن اعلام کرده قصدی برای اخراج هایکو هرلیش مربی 46ساله ی 

خود ندارد ولی رسانه های آلمانی می گویند احتمال منصوب شدن رودی فولر، 
اسطوره ی این باشگاه، به جای هرلیش روز به روز قوی تر می شود. لورکوزن این روزها 

در انتهای جدول رده بندی بوندس لیگا به سر می برد.

ژاوی: هیچ تضمینی برای برد ما در برابر پرسپولیس وجود ندارد
ژاوی درباره بازی حساس امشب السد در ورزشگاه آزادی برابر پرسپولیس گفت: 

»هیچ تضمینی برای برد ما در این بازی وجود ندارد اما می توانم قول بدهم که بهترین 
عملکردمان را در این بازی داشته باشیم. هیج قولی برای صعود به فینال نمی دهم اما 

تمام تلاشمان را می کنیم.«

از ایران تا جهان فوتبال
بعضی ها داغشو دوست دارن 

زلاتان در فهرست خرید زمستانی رئال!
اوضاع بد این روزهای رئال باعث شده تا شایعات فراوانی در مورد این باشگاه به گوش 

برسد. از جانشینی مورینیو به جای لوپتگی و تمایل مارسلو به جدایی در زمستان 
گرفته تا خبری که کادنا کوپا امروز مطرح کرد. اینکه رئال قصد دارد برای تقویت 

خط حمله خود، زلاتان ابراهیموویچ را در انتقالات زمستانی به خدمت بگیرد.

ایسکو: چگونه می توانم به لوپتگی پشت کنم؟
نباید مسئولیت ناکامی های رئال را فقط لوپتگی دانست. شرایط رختکن خوب است 

و به مربی اطمینان و اعتماد کامل داریم. باید اشتباهات مان را تصحیح کنیم و به مسیر 
پیروزی برگردیم. وقتی در رئال نیمکت نشین بودم، لوپتگی در تیم ملی به من میدان 

داد و اعتماد به نفسم را برگرداند. چگونه می توانم به او پشت کنم؟

»اگر  خوبه!«،  هم  کم  تفاضل  با  »باخت 
بتونیم با گل زده بازی رو ببازیم نتیجه بدی 
محسوب نمیشه!«، »تا همینجاشم شاهکار 
کردن« و... این ها همه گزاره هایی بود که 
پرسپولیس  هوادار  ترین  خوشبین  حتی 
السد قطر  از دیدار رفت مقابل  هم پیش 
قهرمانان  لیگ  نهایی  نیمه  مرحله  در 
می  که  دیداری  پروراند.  می  سرش  در 

توانست در یک حالت استاندارد با باختی که 
گل زده برایمان داشته است به شمار رود در 
واپسین دقایق مسابقه و روی فرار بی نطیر 

»علی علیپور« همه معادلات بهم ریخت. 
حساس  و  ترین  مهم  از  یکی  بلاشک 
بود.  خواهد  باشگاه  تاریخ  نبردهای  ترین 
پرسپولیس در دور رفت، در دوحه دست به 
کار بزرگی زد و با دست خالی نماینده پر 
مهره قطر را با یک گل از پیش رو برداشت 
و حال برای فینالیست شدن تنها احتیاج به 
یک تساوی در دیدار برگشت دارد. امتیاز 
دیدار  این  در  پایتخت  های  سرخ  بزرگ 
پرشور  حضور  و  میزبانی  از  مندی  بهره 
تماشاگران با پیراهن های سرخ در ورزشگاه 
است؛ موضوعی نه قطر و هیچ یک از 
کشورهای دیگر حوزه خلیج فارس 
توان  شان  نفتی  دلارهای  با 
را  آن  خرید 
ندارند، »هوادار« 
میلیونی و حضور 
هواداران  این 
است.   استادیوم  در 
تماشاگران پرسپولیس که نقش به سزایی 
این تیم به مرحله نیمه نهایی  در صعود 
داشتند می توانند کمک شایانی در شکسته 
شدن طلسم حضور پرسپولیس در فینال 

لیگ قهرمانان آسیا داشته باشند.
بار  تاریخ خود دو  پرسپولیس در طول 
در نیمه نهایی جام در جام آسیا حاضر 
بوده که هر 2 بار به فینالیست شدن این 
تیم منجر شده ولی در 5 نوبتی که در 

لیگ قهرمانان و جام باشگاههای آسیا در این 
مرحله حضور داشته، در رسیدن به فینال 
ناکام بوده است. 5 حضور قبلی پرسپولیس 
در نیمه نهایی رقابتهای آسیایی یک وجه 
اشتراک داشته و آن عدم استفاده از امتیاز 
میزبانی است.پرسپولیس در نیمه نهایی این 
دوره مانند دو دوره حضور در نیمه نهایی 
جام در جام آسیا از مزیت میزبانی بهره مند 
است و همین امر امیدواری به فینالیست 
شحریف پرسپولیس اما آشناترین تیم آسیا، 
به جو استادیوم آزادی است و همین شاید 
این  شود.  دردسرساز  ایران  نماینده  برای 
اخیر  السد در دو فصل  چهارمین حضور 
است  آزادی  استادیوم  در  قهرمانان  لیگ 
باعث  آزادی،  استادیوم  در  مکرر  .حضور 
شده تا بازیکنان السد مدعی شوند که دیگر 
ندارند. پایتخت  بزرگ  ورزشگاه  از  ترسی 

این تیم در آخرین حضور خود در آزادی با 
خاطره خوش تهران را ترک کرد و با 3 گل 
استقلال را شکست داد تا با اعتماد به نفس 

بیشتری پا به این دیدار بگذارد.
بازی  از  ترسشان  السدیها  که  چقدر  هر 
به  )بنا  آسیا  قاره  استادیوم  ترسناک  در 
ادعای سایت کنفدراسیون فوتبال آسیا( 
ریخته باشد اما آمار تحسین برانگیز بازیهای 
خانگی پرسپولیس می تواند موجب دلهره 
آنها شود.پرسپولیس در 15 دیدار قبلی 
است  نداشته  شکستی  آسیا  در  خانگی 
و آخرین باخت این تیم به سال 2012 
برمی گردد اما از این بهتر آمار دیدارهای 
خانگی پرسپولیس در این فصل است که 

در هر 5 بازی خود به پیروزی رسیده است.
یاران ژاوی در دو حضور قبلی خود در آزادی 
در همان دقایق ابتدایی دچار لغزش شدند و 
به اشتباه دروازه خودی را باز کردند از همین 
رو فشار مضاعف روی دروازه حریف قطری 
در آغاز بازی اهمیت زیادی دارد مخصوصا 
اینکه این تیم دروازه بان اصلی خود را به 
دلیل محرومیت در اختیار ندارد و احتمالا 
قرار  تیم  این  دروازه  درون  برشام  مشعل 
گیرد.این گلر در 2 دیدار رفت و برگشت 
مقابل استقلال نمره قبولی نگرفت. به هر 
جهت پرسپولیس که نیمه اول این رویداد 
حساس را با حساب یک بر صفر به نفع خود 
به پایان برده است تا کمتر از ساعاتی دیگر 
خود را جهت برگزاری شاید حساس ترین 

نبرد تاریخ باشگاهشان قرار می دهند.

از دریچه آمار: 
پرسپولیس  تقابل  بازی شانزدهمین  این 
قهرمانان  لیگ  در  قطری  های  تیم  با 
آسیاست. پرسپولیس در 15 بازی قبلی 7 
پیروزی، 5 شکست و 3 تساوی به دست 

آورده است.
السد 19 بار با ایرانی ها بازی کرده است 
که صاحب 5 برد، 7 مساوی و 7 باخت 

شده است.
دو تیم در مرحله گروهی هم گروه بودند. 
السد و پرسپولیس  در مجموع دوبار در 
لیگ قهرمانان آسیا به مصاف هم رفتند که 
هر کدام یک برد به دست آوردند. در سه 
تقابل دو تیم پرسپولیس دو بار برنده شده 

و السد یک مرتبه.

n آخرین بازی:
پرسپولیس یک- نود ارومیه صفر

السد یک-السیلیا یک

n بازی رفت:
السد صفر- پرسپولیس یک

n نحوه صعود به نیمه نهایی:
پرسپولیس در مجموع 3-2 الدحیل قطر 

را برد
السد در مجموع 5-3 استقلال را حذف کرد

n نحوه صعود به یک چهارم نهایی:
پرسپولیس با الجزیره 4-4 شد و به خاطر 

گل زده در خانه حریف صعود کرد
السد با نتیجه 4 بر 3 الاهلی عربستان را 

شکست داد

n نحوه صعود به مرحله حذفی:
 C گروه  در  امتیاز   13 با  پرسپولیس 

صدرنشین شد
السد با 12 امتیاز در گروه C دوم شد

قهرمانان  لیگ  در  n نحوه حضور 
آسیای آسیا 2018:

پرسپولیس قهرمان فصل قبل لیگ ایران/ 
صعود  مستقیم

نایب  و  حذفی  جام  قهرمان  قطر  السد 
قهرمان لیگ

پرسپولیس دست به عصا
یا دست به شمشیر

پرسپولیس بیشتر از هر وقت دیگری به 
فینال قهرمانان آسیا نزدیک شده است. 
حتی قدم اول رو به سمت این مهم خیلی 
محکم برداشته و یک تساوی در آزادی 
می تواند رویای پرسپولیس را عملی کند/ 
رویایی ک فقط استقلال، پاس، سپاهان و 
ذوب آهن به آنجا رسیدن و پرسپولیس 
می تواند پنجمین تیم ایرانی باشد که به فینال می رسد و هشتمین 
حضور ایرانی ها در فینال را رقم بزند که کار کوچکی نیست، مخصوصا 
وقتی رقیب زخم خورده ای مثل السد قطر داشته باشی با بازیکنان 
میلیاردی ولی پرسپولیس با دستان تقریبا خالی  توانست با ارائه یک 
نمایش منطقی در قطر آن ها را شکست دهد. ولی قضیه در آزادی 
کاملا متفاوت است؛ ورزشگاه آزادی آنهم وقتی لب به لب پر شود 
خیلی وحشتناک می شود که امیدوارم باعث اضطراب بازیکنان 
خودی نشود چرا که بازیکنان جوان زیادی در ترکیب پرسپولیس 
هستند. پرسپولیس یک گل اندوخته دارد که خیلی شکننده است. 
تا کنون پرسپولیس در لیگ قهرمانان آسیا در آزادی شکست ناپذیر 
بوده و امیدواریم ک باز هم اینگونه باشد و بار دیگر نماینده ای در 
فینال داشته باشیم. حالا باید ببینیم پرسپولیس امروز دست ب عصا 
و با احتیاط برای حفظ نتیجه بازی رفت حرکت می کند یا دست به 
شمشیر و بی پروا برای ثبت پیروزی پرگل تر. پرسپولیس نباید بی 
پروا حمله کند باید مثل آتش زیر خاکستر با احتیاط باشد تا به وقت 
لزوم ضربه اش را بزند. یادمان باشد خوردن یک گل در آزادی ورق را 
به سمت قطری ها بر می گرداند  و با وجود نیمکت خالی پرسپولیس 
کار برانکو بسیار دشوار خواهد بود. در نهایت با وجود 100 هزار نفر 
پشتیبان پرسپولیس حمایت خوبی را برای ثبت یک شب رویایی در 

ورزشگاه آزادی خواهد داشت.

یادداشت

حسین  حمیده

اعلام آخرین رده بندی تیم های باشگاهی جهان؛ 
سقوط 8 پله ای پرسپولیس 
و صعود دو پله ای استقلال

سایت  توسط  جهان  تیم های  رده بندی  جدید ترین 
کلاب ورلدرنکینگ انتشار یافت که تیم پرسپولیس 3347 امتیاز 

کسب کرد و از رده 173 تا 181 یعنی 8 پله سقوط کرد.
در نقطه مقابل استقلال 3152 امتیازگرفت و از رده 194 تا 192 

بالا آمد. به این ترتیب تیم تحت امر شفر 2 پله صعود کرد.
تیم  این  کرد.  استقلال صعود  همانند  نیز  اصفهان  آهن  ذوب 
اصفهانی 2199 امتیازگرفت و از رده 294 تا 287 یعنی تا 7 

پله بالا آمد.

خبر

یک  نبض  | یک ملت |  یک  پرسپولیس

مهدی تیموری

در سومین بازی از مرحله گروهی لیگ قهرمانان اروپا 
در گروه H، تیم های منچستریونایتد و یوونتوس به 
مصاف هم خواهند رفت. منچستریونایتد، فصل را 
چندان خوب شروع نکرده و این موضوع باعث شده تا 
با قرارگیری آن ها در جایگاه نازل دهم، ژوزه مورینیو 
تحت انتقادات شدیدی قرار گیرد اما ارائه یک بازی 
خوب برابر چلسی باعث شد تا مورینیو همچنان 
در سمت خود باقی بماند. با وجود نتایج نه چندان 
جالب در لیگ برتر، منچستریونایتد می خواهد با 

غلبه بر یوونتوس که یکی از بهترین تیم های کنونی 
اروپاست، ثابت کند که همچنان می تواند کارهای 
مهمی انجام دهد. پیروزی منچستریونایتد در این 
دیدار خانگی به منزله هموار شدن راه صعود آن ها 
به یک هشتم نهایی است و همچنین آن ها با برد 
برابر یوونتوس، می توانند روحیه زیادی به دست 
آورند و پیام مهمی برای تیم های اروپایی بفرستند. 
اما از دست دادن امتیاز در اولدترافورد، آن هم برای 
دومین بازی پیاپی در لیگ قهرمانان اروپا می تواند 

وضعیت آن ها را در گروه پیچیده کند و اگر ناکامی 
یونایتد با برد والنسیا در دیگر بازی گروه مصادف 
شود، کار آن ها برای صعود بسیار سخت خواهد شد.
از سوی دیگر یوونتوس که فصل را بسیار خوب آغاز 
کرد و به ده پیروزی پیاپی در تمام مسابقات رسید، 
متوقف  جنوا  برابر  خانگی  بازی  یک  در  بالاخره 
شد تا این توقف برای آن ها به منزله یک تلنگر 
نیز باشد. یوونتوس که صدرنشین بلامنازع سری 
آست، در لیگ قهرمانان نیز وضعیت خوبی دارد. 

شکست برابر منچستریونایتد قطعا خوشایند الگری 
نخواهد بود اما کسب یک تساوی در اولدترافورد 
نیز می تواند برای بیانکونری موفقیت آمیز باشد. 
کسب پیروزی نیز می تواند صعود آن ها به دور 
بعد را تقریبا مسجل کند اگرچه یوونتوس برابر تیم 
باانگیزه منچستریونایتد کار اصلا راحتی نخواهد 
داشت. در هر صورت، اولدترافورد، میزبان یک دیدار 
کلاسیک اروپایی میان دو تیم پرافتخار و با ریشه 

اروپایی خواهد بود.

مورینیو: یوونتوس یکی از شانس های  قهرمانی است

در  منچستریونایتد  سرمربی  مورینیو،  ژوزه 
درباره  و  شد  حاضر  مطبوعاتی  کنفرانس 
این  مختلف  و حواشی  یوونتوس  با  رویارویی 

روزها به صحبت پرداخت. 
ژوزه مورینیو ابتدا در خصوص الکسیس سانچز 
دسترس  در  می بینید  که  »بازیکنانی  گفت: 

نداریم.  برای مخفی کردن  و چیزی  هستند 
الکسیس فردا با ما نخواهد بود.«

شایعات  درباره  سرخ  شیاطین  سرمربی 
بازگشتش به رئال مادرید گفت:»از بودن در 
منچستر خوشحالم و حتی دوست دارم بعد از 
اتمام قراردادم اینجا بمانم. منچستریونایتد تنها 

چیزی است که اکنون به آن فکر می کنم.«
مورینیو درباره یوونتوس گفت: »یوونتوس مدعی 
قهرمانی در اروپا است، آن ها 7 بار قهرمان سری آ 
شده اند و طی سالیان اخیر 2 بار به فینال لیگ 
قهرمانان اروپا رسیده اند، آن ها کاملا باتجربه 
هستند. تیم آن ها فقط رونالدو نیست، آن ها 
بازیکنان خوب دیگری هم دارند، مانند بونوچی، 
کانسلو، امره جان  که امیدوارم شرایطش هرچه 
زودتر بهبود پیدا کند.ونتوس یکی از شانس های 

اصلی فتح لیگ قهرمانان اروپا است«

آلگری: بازی سختی مقابل یونایتد خواهیم داشت
مکس الگری، سرمربی یوونتوس که به همراه 
مطبوعاتی  کنفرانس  در  رونالدو  کریستیانو 
شرکت کرده بود به تمجید از تیم مورینیو 
پرداخت و گفت:»بازی مهمی است، چراکه 
فکر  به صعود  می توانیم  پیروزی  در صورت 
فیزیکی  و  قدرتمند  بسیار  تیم  آن ها  کنیم. 
کار  خوب  خیلی  فنی  نظر  از  باید  هستند. 
کنیم. منچستر، فقط پوگبا نیست. فردا بازی 
آن  در  جوان  بازیکنان  از  بسیاری  که  است 
تعیین کننده هستند. آن ها مارسیال، پوگبا 
و رشفورد را دارند و ما هم دیبالا، برناردسکی، 
کانسلو و بنتانکور را. این ها جوانانی هستند 
می دهند.  تشکل  را  دنیا  فوتبال  آینده  که 
برای ما فردا آزمون مهمی است، بازی در این 
استادیوم، مقابل تیم بزرگ منچستر، برای ما 
آزمون خوبی است. منچستریونایتد از نظرفنی 

تیم بسیار خوبی است، در فاز هجومی تیم 
برای  که  هستند  تیمی  و  هستند  سریعی 
این  بر  علاوه  است.   شده  ساخته  قهرمانی 
آن ها مربی باتجربه ای چون ژوزه مورینیو را 
در اختیار دارند، به همین خاطر باید از نظر 

فنی خیلی خوب ظاهر شویم.

تئاتر  رویاها  میزبان
کلاسیک  اروپایی
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جشن 80 میلیونی با تحقق یک رویا


